
Styrelsemöte torsdag 16 januari 2024 

Närvarande: Roland Davidsson (RD), Emma Olofsson (EO), Elin Tärnqvist (ET), Jonas Bertilsson 
(JB), Stig Olsson (SO), Göran Tärnqvist (GT), Lovisa Ellehammer (LE) 

 
1. Inledning  

Mötet inleddes med ett bibelord och bön.  

 

 2. Sekreterare 

Lovisa agerar sekreterare 

 

3. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes 

 

4. Föregående protokoll  

Abonnemang brukssånger fixas av Emma. 

 

Samverkan valborg  
Lovisa kontaktar Sofia i SvK för att informera om vårt förslag på tider. 

 

5. Personal Lovisa  

Frågan om läger i vinter lyfts.  
Lovisa kommer inte ha möjlighet att åka på läger i vinter.  
Elin kollar om det finns intresse hos ungdomar & föräldrar för att åka till Smajl.  
 

6. Diakoni:  

Programgruppen (se bilaga) 

Fråga om söndagen 16/2, vi beslutar att vi lägger in en Gudstjänst den söndagen men Lovisa är 
ledig då hon jobbat 4 söndagar i rad jan/feb. Lovisa kollar om vi kan hitta en predikant utifrån.  
 
Frågan om lovsångsgudstjänst fortfarande önskas lyfts. Vi beslutar att vi fortsätter med 
lovsångsgudstjänst men kanske i stället kallar det för bön & lovsångsgudstjänst, och det blir ett 
tydligare andakts fokus.  

Tacokväll för församlingen endast eller bygden?  
Vi tar beslutet att tacokvällen är öppen för bygden denna termin.  
Tid för tacokvällen: 17.30.  
Vi lägger upp en lista på hemsidan där man får fylla i sig på ansvarsuppgifter.  



 
Gökottan flyttas från 10/5 till 24/5.  

Bönesamlingar  

Vi fortsätter ha bönesamlingar 1ggr/mån som förra terminen. Det har varit en bra uppslutning 
med 8-9 pers under samlingarna. Lovisa återkommer med datum för bönen, med start i februari.  

 

Lyssnarna  

Lyssnarna planerar för att mötas.  

 

Utvärdering 

Trettondagsfest 5 jan  
Bra upplägg, bra med påminnelse om anmälan efter jul.  
Önskemål från ungdomarna med lite mer uppstyrt kring ringdans.  

Styrelseutbildning 17/2  

Roland skickar länk till styrelsen.  

 

Styrelsedag  

Har varit bra och givande och vi vill göra det i år igen.  
Roland kollar pris för konferensrum på Hjälmargården.  
Förslag på datum: 1/2 eller 22/2.  

 

7. Årsmöte Dagordning  

Valberedning  
Göran Torstadius tar över rollen som revisor från Mikael Lithtell. Vi letar efter ersättare till 
suppleanten.  
En del avfall i fikagrupperna, där behöver vi fler nya alternativt ses grupperna över.  
Jonas Lundkvist hoppar in som nattvardstjänare.  
Lisbeth kliver av styrelsen. Vi letar någon ny att fylla den platsen.  

 

Önskemål om utökad planeringsgrupp 

Morgan Eidholm och Hanna Lundqvist hoppar in i programgruppen. 

 

Årsberättelse  

Roland skriver årsberättelse.  

 



Årsmöteshandlingar  
 

Budget  
Budget enligt bifogat förslag. 

 

Samtal om vägmärken för 2025?  

Avstämning vägmärken och samtal vid borden om visioner och önskemål för 2025 och framåt.  

 

Medlemsregister Equmeniakyrkan- Arken  

Vi kommer inte att gå med i detta i nuläget. 

 

Övriga frågor  

8. Administration & fastighet:  

Kassan  
Se bilaga.  

Hyreshöjning lägenheter  
Hyran höjs för båda: 
Ovanvåningen med 400kr månaden, och nedervåningen 100kr månaden. 

Störningar hyresgäster  
Samtal har skett med inblandade och det ser ut att ha gett positivt resultat.  
Även ett varningsbrev har skickats ut. Uppföljning skall ske i januari.  
 
Open Doors 

Beslut om vi ska fortsätta stötta Open Doors eller byta till annan missionssatsning.  
Information och beslut tas på årsmötet.  

 

Rum övervåning: Soffa + hyllor  
Vi ser över förslag på en till soffa till övervåningen. Hyllor ska upp på väggarna.  
Eventuellt sätta upp någon tavla? Bild kollage på barnen?  
 

Underhållsplan byggnader   

RD har stämt av en underhållsplan för byggnader med fastighetsansvariga, se bilaga.  
Vi beslutar att prata mer om vad vi gör med barn rummen på nedervåningen vid ett senare 
styrelsemöte.  

Solpaneler  
Vi bordlägger detta tills vidare. 



Robotdammsugare  
Vi beslutar att inte köpa in robotdammsugare då vi inte tror det kommer vara lämpligt för våra 
lokaler. Förslag på att i stället köpa ny vanlig dammsugare, RD ansvarar för att skaffa ny vanlig 
dammsugare.  
 

9. Arbetsmiljö  
Inget specifikt. 

 

10. Information  
LE informerar i veckomail om årsmötet. 

  

11. Övriga frågor:  

 

12. Nästa sammanträde  

Torsdag 13/2 2025, 19.00. 

 


